
Proces-verbal
Tncheiat Tn §edinta ordinara a

Consiliului General al Municipiului Bucure§ti
din data de 30 iulie 2015, orele 13.00

§edinta a avut loc Tn sala de consiliu de la etajul III al cladirii Primaries
Municipiului Bucuresji la care au participat 45 din cei 54 de consilieri.

La §edinta au participat urmatorii: domnul Viceprimar al municipiului
Bucurefti - Darabont Alexandru - Dan, domnul Paul Nicolae Petrovan -
Prefect al municipiului Bucure§ti, domnul Secretar general al municipiului
Bucure§ti - Tudor Toma, doamna Director Executiv Georgiana Zamfir -
Directia Asistenta Tehnica §i Juridica.

Au lost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure§ti §i mass - media.

La §edinta au fost absent! urmatorii: Bologa Catalin Gheorghe,
Campeanu Remus Catalin, Georgescu Bogdan Cristian, Nina Ion Cosmin,
Peptan Mihai, Peter Alexandrina, Sava loan Razvan, Stan Ion, Tugurel
Cristian.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Buna ziua! Rog D.A.T.J.-ul sa ne comunice prezenta.
Sunt prezenti 36 de consilieri.
Declar §edinta deschisa.
Domnule Secretar general daca aveti comunicari pentru Consiliul

General al Municipiului Bucure§ti? Va rog.

Domnul Secretar general al municipiului Bucuresti - Tudor Toma
Multumesc! Buna ziua doamnelor sj domnilor!
Voi da citire notelor Tn atentia dumneavoastra.
Prin adresa nr. S.M./11.351/P/2015, Tnregistrata la Cabinet Secretar

General cu nr. 3103/6/30.07.2015 §i la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridica cu nr. 2834/30.07.2015, Institutia Prefectului Municipiului Bucure§ti
aduce la cuno§tinta Consiliului General al Municipiului Bucure§ti ca, la
verificarea legalitatii Hotararii C.G.M.B. nr. 127/29.06.2015 pentru
modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 35/201 ,̂pr4vJJ34jevocarea membrilor
Consiliului de Administratie al Regiei Aî ooorn^ de îstributie a Energiei



Termice Bucure§ti numiti prin H.C.G.M.B. nr. 201/2014 §i numirea unui
Consiliu de Administrate, s-a retinut ca aceasta este elaborate §i redactata
Tntr-o maniera defectuoasa §i neconforma cu exigentele aplicabile Tn
domeniul tehnicii de elaborare §i redactare a actelor normative, respectiv
Legea nr. 24/2000 privind normele de tehnic£ legislative pentru elaborarea
actelor normative, republicata, cu modificarile sj completarile ulterioare.

Institutia Prefectului Municipiului Bucure§ti atrage atentia ca, pe
viitor, la redactarea actelor administrative ale autoritatilor administratiei
publice locale ale municipiului Bucures.ti sa fie avuta Tn vedere necesitatea
respectarii Tntocmai a dispozitiilor cu caracter imperativ aplicabile Tn
materia tehnicii de elaborare §i redactare a actelor normative.

Facem precizarea ca adresa Institutiei Prefectului Municipiului
Bucure§ti poate fi consultata la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti - Cabinet
Secretar General cu nr. 3093/6/29.07.2015 §i la Directia AsistentS Tehnica
§i Juridica cu nr. 2816/29.07.2015, domnul Haliu Niculae, Tn calitate
reprezentant al fiicei sale, Vasile Coralia Rebeca, proprietara a terenului Tn
suprafata de 1.447 mp, situat Tn Nerva Traian nr. 4B, 4C, 4E, sector 3,
solicita avizarea favorabila a Studiului de oportunitate depus la Registratura
Primariei Municipiului Bucure§ti cu nr. 1.344.199/02.07.2015, Tn caz contrar
rezervandu-§i dreptul de a actiona Tn instant^ Primaria Municipiului
Bucuresji §i functionarii public! ai P.M.B. pentru prejudiciul creat prin lipsa
de folosinta §i scaderea valorii terenului.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1349536/28.07.2015, la Cabinet Secretar general cu nr. 3089/6/29.07.2015
§i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr. 2817/2015, ASOCIATIA
SALVATI CARTIEREJ-E DAMAROAIA §l BUCURE§TII NOI informeazai Tn
calitate de organizatie non-guvernamentala interesata de problemele de
urbanism, ca la punctul 19 de pe ordinea de zi a §edintei Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti din data de 30.07.2015 se afla un project
de hotarare care Tncalca legislatia Tn vigoare, respectiv proiectul de
hotarare privind aprobarea documentatiei de urbanism PUZ - Fabrica de
Caramida - Lacul Grivita, sector 1, Bucure§ti.

Adresa mai sus mentionata se afla la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridica, unde poate fi consultata Tn integralitate.

Prin adresele Tnregistrate la Primaria Municipiului Bucure§ti - Cabinet
Secretar General cu nr. 3013/6/23.07.2015 §i nr. 3013/6/27. 07 2015 §i la
Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cujir. 2742/23.07.2015 §i nr.
2804/29.07.2015, ROMPETROL DOWN^E ÎvKSRL solicita eliberarea
documentatiilor cadastrale s.i a extras^ui ̂ e-^afte/%inciara la zi pentru



imobilul situat Tn Bucuresji, Calea Dudesti FN (fost nr. 160-162), str. Pascal
Aristide, str. Popa Stoica Farcas., sector 3, avand Tn vedere obligatiile
asumate prin Contractui de asociere nr. 6695/12.06.2000 de catre Consiliul
General al Municipiului Bucuresti de a sigura obtinerea tuturor autorizatiilor
necesare construirii statiilor de carburanti.

Adresa mai sus mentionata a fost transmisa Directiei Patrimoniu din
cadrul Primaries Municipiului Bucuresji.

Prin adresa nr. 20783/24.07.2015, Tnregistrata la Cabinet Secretar
General sub nr. 3047/4/24.07.2015 §i la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridica sub nr. 2807/29.07.2015, RER Ecologic Service Bucuresti REBU
S.A. comunica faptul ca a luat la cunostinta de continutul H.C.G.M.B. nr.
128/29.06.2015 si ca Tn textul hotararii nu se face precizarea naturii
mandatului reprezentantilor Tn Adunarea Generala a Actionarilor.

Prin adresa mentionata mai sus, se solicita punerea la dispozitie a
hotararii directiei competente din cadrul aparatului de specialitate al
primarului general privind limitele mandatului acordat reprezentantilor
C.G.M.B.- domnii Badiu Andrei §i Badea Mihail Tn Adunarea General^ a
Actionarilor societatii.

Cu privire la numirea Tn calitatea de reprezentanti ai C.G.M.B. Tn
Consiliul de Administratie al societatii a doamnei Popescu Anca si a
domnului Ion Adrian, se solicita luarea masurilor necesare Tn vederea
revocarii vechilor membri ai Consiliului de Administratie §i Tnregistrarii noilor
administratori. Reprezentantii numiti Tn A.G.A. trebuie sa solicite, Tn scris,
convocarea unei A.G.A.

Se atrage atentia ca membrii Consiliului de Administratie sunt
remunerati Tn baza contractului de mandat aprobat prin hotararea A.G.A.
nr. 1/22.01.2015. In baza acestui contract, societatea este obligata la plata
de daune interese catre administrator avand o valoare echivalenta cu sase
remuneratii nete lunare, Tn cazul revocarii acestuia fara justa cauza.
Hotararea C.G.M.B. Tnaintata nu prezinta o justificare a schimbarii celor doi
administratori, astfel meat exista riscul ca administratorii revocati sa solicite
plata de compensatii/daune interese conform contractului de mandat
Tncheiat. In situatia Tn care societatea va fi obligata la plata de daune
interese catre administratorii revocati, societatea va fi nevoita sa solicite
recuperarea prejudiciului creat de la actionarul C.G.M.B.

Facem precizarea ca solicitarea poate fi consultata la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1336175/2015 la Cabinet Secretar General cu nr. 2212/6/2015 si la
Directia Asistent|̂ -Teteica si Juridica cu nr. 2036/2015, Sindicatul
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Transportatorilor - APT solicits sprijin Tn rezolvarea unor probleme:
transformarea R.A.T.B.-ului Tn societate comerciala, Tncetarea subfinantarii
R.A.T.B., analizarea managementului neperformant, Tnlocuirea din functiile
de conducere a persoanelor impuse politic, transportul public sa fie adus la
un nivel european, Tntocmirea unui program de management pe termen
mediu §i lung, Tmbunatatirea conditiilor de munca, recunoa§terea bolilor
profesionale §i demararea unor determinari Tn vederea diminuarii varstei de
pensionare, demararea constructiei de tramvaie la URAC, pastrarea
locurilor de munca, verificarea contractului Tncheiat pentru asigurarile RCA.

Facem precizarea ca adresa mai sus mentionata poate fi consultata
la Directia AsistentS Tehnica §i Juridica.

Prin adresele Tnregistrate la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1349567 §i nr. 1349570/ 28.07.2015, la Cabinet Secretar General cu nr.
3088/67 29.07.2015 sj la Directia AsistentS Tehnica sj Juridica cu nr. 2808/
29.07.2015, domnul prof. Arh. Peter Derer transmite negatia dumnealui
privind aprobarea P.U.Z. Mantuleasa nr. 7-9 Tn forma ce urmeaza a fi
supusa votului C.G.M.B.

Facem precizarea ca solicitarile pot fi consultate la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica.

Prin solicitarea Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti -
Cabinet Secretar General cu nr. 2982/6/22.07.2015 §i cu nr.
3064/6/27.07.2015, adresata Pre§edintelui de §edinta a Consiliului General
al Municipiului Bucure§ti, sotii Constanda Costica §i Constanda Maria T§i
exprima disponibilitatea deschiderii unui dialog Tn scopul identificarii pe cale
amiabila a unei solutii care sa asigure realizarea intereselor legitime ale
partilor §i a stoparii prejudiciilor aduse bugetului Municipiului Bucures.ti,
avand Tn vedere dosarul nr. 23059/3/2014 aflat pe rolul Tribunalului
Bucure§ti - Sectia a V-a Civila.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1346318/13.07.2015, la Cabinet Secretar General cu nr.
2874/6/14.07.2015 §i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr.
2638/14.07.2015, S.C. DOMINO 94 IMPEX S.A., reprezentata legal prin
administrator doamna Finis Carmen Mihaela §i domnul Ulrich Alin, a
formulat plangere prealabila solicitand Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 136/30.06.2015, invocand
nerespectarea conditiilor de fond §i de forma ale actelor normative care au
stat la baza emiterii acesteia.

In drept, contestatarul, T§i Tntemeiaza plangerea prealabila pe
prevederile art. 7 din Le&oajsontenciosului administrativ nr. 554/2004, cu



modificarile fi completarile ulterioare, considerand ca i-au fost vatamate
drepturile §i interesele legitime prin actul contestat.

Facem precizarea ca plangerea prealabila a fost depusa la
Registratura Primaries Municipiului Bucure§ti Tn data de 13.07.2015, data la
care hotararea nu era Tn vigoare, Tntrucat nu fusese comunicata Institutiei
Prefectului Municipiului Bucure§ti §i adusa la cunos,tinta" publica.

Hotararea a fost comunicata Institutiei Prefectului Municipiului
Bucuresti Tn data de 14.07.2015.

Art. 49 din Legea nr. 215/2001 privind administrate publica locala,
republicata cu modificarile sj completarile ulterioare prevede:

,,(1) Hotararile cu caracter normativ devin obligatorii §i produc efecte
de la data aducerii lor la cuno§tinta publica, iar cele individuale, de la data
comunicarii.

(2) Aducerea la cunosjinta publica a hotararilor cu caracter normativ
se face Tn termen de 5 zile de la data comunicarii oficiale catre prefect".

Prin adresa Directiei Sisteme Informatice, cu nr. 2210/16.07.2015,
Tnregistrata la Cabinet Secretar General sub nr. 2926/6/16.07.2015 §i la
Directia Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr. 2675/17.07.2015, se solicits
sprijinirea Tn vederea asigura"rii utilizarii tuturor functionalitatilor sistemului
de vot la §edintele viitoare ale C.G.M.B., respectiv stabilirea modalitatii de
autentificare §i predare a cartelelor de vot ramase nedistribuite membrilor
C.G.M.B.

Prin adresa Directiei Sisteme Informatice, Tnregistrata la Cabinet
Secretar General sub nr. 2762/6/06.07.2015 §i la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica sub nr. 2578/08.07.2015, se aduce la cunoftinta ca, Tn
data de 29.04.2014, au fost predate un numar de 29 de cartele, ca urmare
a Tncheierii contractului nr. 682/19.12.2013 privind Sistemul de informare §i
vot a CGMB, pentru a carui utilizare este necesara autentificarea §i
predarea cartelelor de vot consilierilor din cadrul C.G.M.B.

Prin adresa Tnregistrata la Cabinet Secretar General cu nr.
2940/6/17.07.2015 §i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr.
2702/20.07.2015, Ministerul Afacerilor Interne §i Baza de Administrare §i
Deservire a Jandarmeriei Romane - U.M. 0260, au formulat plangere
prealabila Tmpotriva Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure§ti
nr. 21/2014 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal PUZ - Zona de
Nord a Municipiului Bucure§ti §os. Odai - §os. Bucure§ti - Ploie§ti - Str.
Jandarmeriei - §os. Gh. lonescu Sise§ti - §os. Bucure§ti - Targovi§te,
sector 1.

In motivarea p|tnge|ikQrealabile contestatarii sustin ca la elaborarea
Planului UrbanisMSbnal i&pe avute Tn vedere §i normele privind
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amenajarea poligoanelor de tragere cu armamentul din dotare §i modul de
omologare, autorizare si avizare a acestora, prevazute de Ordinul M.A.I, nr.
S/655/2008 referitoare la fasiile de siguranta laterale, situate in lungul
poligonului, precum §i fasja de siguranta Tn adancime, astfel meat prin
Planul Urbanistic Zonal sa nu fie afectata functionarea poligonului §i sa fie
clar prevazute utilizarile interzise cu privire la terenul aferent acestor fas. ii.

Pentru a respecta limitSrile specifice impuse de fa§ia de siguranta a
poligonului de trageri permanent-descoperit ,,Baneasa", se solicita
revocarea Tn parte a Hotararii C.G.M.B. nr. 21/2014 privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal PUZ - Zona de Nord a Municipiului Bucuresti
§os. Odai - §os. Bucuresji - Ploiesti - Str. Jandarmeriei - §os. Gh.
lonescu Sisesti - §os. Bucuresti - Targoviste, sector 1, astfel meat sa se
interzica ridicarea de construct!! Tn fa§ia de siguranta a poligonului.

In drept, contestatarii Tsj Tntemeiaza plangerea prealabila pe
prevederile art. 7 din Legea nr. 554/2004 privind contenciosul administrativ,
cu modificarile si completarile ulterioare.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucuresti cu nr.
1342047/2015, la Cabinet Secretar general cu nr. 2781/6/07.07.2015 §i la
Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr. 2577/08.07.2015, S.C. ALTER
EGO CONCEPT S.R.L., reprezentata legal prin administrator, Profeanu
Virgil, solicita Consiliului General al Municipiului Bucure§ti sa i se comunice
motivele pentru care, nici pana Tn prezent, nu a fost adoptata hotararea cu
privire la documentatia PUZ §os. Vergului nr. 18 - 20A/Dude§ti -
Pantelimon nr. 73-75, sector 2 si 3 pentru extindere Centrul Comercial.

Facem precizarea ca, proiectul de hotarare mai sus mentionat s-a
aflat pe ordinea de zi a urmatoarelor §edinte ale C.G.M.B.:
- Tn data de 31.10.2013, 29.01.2015 (dar din lipsa de cvorum §edinta a fost
declarata Tnchisa);
- 02.02.2015 si 12.02.2015, dar acesta nu a Tntrunit numarul de voturi
necesar adoptarii.

Totodata, S.C. ALTER EGO CONCEPT S.R.L. solicita ca, Tn termen
de maxim 30 de zile, sa fie adoptata o hotarare a C.G.M.B. referitoare la
planul urbanistic zonal mai sus mentionat.

Prin adresa Tnregistrata la Cabinet Secretar General cu nr.
2894/6/15.07.2015 §i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr.
2652/15.07.2015, Tribunalul Bucuresti Sectia a II-A Contencios
Administrativ fi Fiscal, comunica Incheierea de §edinta din data de
16.06.2015 referitoare la Dosarul nr. 4826/3/2014, prin care dispune m
temeiul art. 413, alin.J^pct. 1 C. pr. civ., suspendarea judecatii privind pe
reclamantii Taraze^1fea1na\r©ana si Taraze Cristian Tn contradictoriu cu
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paratul Consiliul General al Municipiului Bucuresti, pana la solutionarea
definitiva a cauzei ce face obiectul dosarului nr. 4723/3/2014, Tn ceea ce
priveste emiterea/respingerea actului administrativ Hotarare privind Puz.
Str. Drumul Stegarului-Str. Piscul Nou, Sector 1, Bucuresti.

Prin adresa nr. 24812/11/09.07.2015 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica sj Juridica sub nr. 2618/10.07.2015, Aparatul Permanent al
C.G.M.B. ne informeaza ca prin Sentinta civila nr. 1532/03.03.2015,
pronuntata de catre Tribunalul Bucure§ti-Sectia a ll-a Contencios
Administrativ §i Fiscal, Tn dosarul nr. 24812/3/2014, instanta de judecata a
admis actiunea formulata de catre Institutia Prefectului Municipiului
Bucuresti §i a dispus anularea H.C.G.M.B. nr. 136/02.07.2014 privind
constatarea Tncetarii de drept a mandatului de consilier al domnului Tica
Horatiu Florin §i vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucuresji.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1345869/10.07.2015, la Cabinet Secretar general cu nr. 2850/6/13.07.2015
§i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr. 2627/13.07.2015, doamna
Mi§ca loana, reprezentata de avocat Carmen Tetesanu, soiicita
revocarea/anularea partiala a Regulamentului Local de Urbanism si a
Planului Urbanistic General al Municipiului Bucuresti, Tn ceea ce priveste
Tncadrarea strazii Soldat Teodor Neagoe, Sector 1, Bucure§ti, Tn subzona
T2 - Subzona transporturi feroviare si luarea masurilor necesare Tn
vederea includerii strazii Tn zona Lie - locuinte individuale
subdimensionate.

Fac Tnca o data precizarea ca toate aceste documentatii despre care
v-am citit va stau la dispozitie la D.A.T.J. De asemenea, v-au fost
transmise §i pe mail. Am rugamintea sa le studiati.

Voi trece la supunerea la vot a proceselor verbale.

Rog secretariatul, Tnainte sa trecem la vot, sa Tmi comunice prezenta.
44 de consilieri prezenti.

Supun la vot procesul-verbal Tncheiat Tn sedinta extraordinara a
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti din data de 29.06.2015, ora
15.00.

Cine este pentru? 31 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Supun la vot procesul-verbal Tncheiat Tn sedinta de Tndata a
Consiliului General al l\totefpiuJui Bucuresti din data de 30.06.2015, ora
12.45. /O X r



Cine este pentru? 32 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
1 vot.

Supun la vot procesul-verbal Tncheiat in §edinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti din data de 30.06.2015, ora 13.00.

Cine este pentru? 37 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
1 vot.

Va multumesc!
Domnule pre§edinte, aveti cuvantul.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnule primar, avand Tn vedere ca aveti doua proiecte pe ordinea

de zi, la punctul nr. 11 §i la punctul nr. 15 care nu Tndeplinesc conditiile art.
44 din Legea nr. 215, respectiv: ,,Proiectele Tnscrise pe ordinea de zi a
§edintei consiliului local nu pot fi dezbatute daca nu sunt Tnsotite de
raportul compartimentului de resort din cadrul aparatului de specialitate al
primarului care este elaborat Tn termen de 30 de zile de la Tnregistrarea
proiectului, precum §i de rapoartele comisiilor de specialitate ale
consiliului", va rog sa retrageti aceste proiecte de pe ordinea de zi.

Domnul Viceprimar Alexandru Dan Darabont
Va multumesc, domnule pre§edinte. In legatur§ cu punctul nr. 11 de

pe ordinea de zi propusa, respectiv project de hotarare privind raporturile
contractuale referitor la spatiile cu alta destinatie decat aceea de
locuinta/teren sport aflate Tn administrarea Centrului de Proiecte sj
Programe Educationale §i Sportive pentru Copii §i Tineret Bucure§ti, am
fost informat, Tnaintea Tnceperii §edintei, ca nu exista documente referitoare
la Tncheierea dezbaterii publice, pe Legea nr. 52.

Referitor la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi, respectiv project de
hotarare privind aprobarea schimbului de proprietati, Tntre terenul situat Tn
Str. Emil GTrleanu nr. 5, sector 3, proprietatea domnului Patac Radu
Constantin §i terenul situat Tn Str. Vulcan Judetul nr. 22-26, sector 3,
proprietatea Municipiului Bucure§ti, pana la data Tnceperii sedintei nu a fost
Tna/ntat raportul comisiei de specialitate. Verbal, domnul pre§edinte
Giugula, de la Comisia juridica, ne-a informat ca solicita amanarea acestui
punct de pe ordinea de zi. in consecinta, sunt de acord cu retragerea
punctului nr. 11 fi a punctului nr. 15 de pe ordinea de zi propusa si rog
Directia Asistenta Tehnica §i Juridica sa procedeze la renumerotarea
ordinii de zi Tn consecinta..Multumesc!



Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotarare

aflat la punctul nr. 11.
Cine este pentru? 35 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

2 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
aflat la punctul nr. 15, project de hotarare privind aprobarea schimbului de
proprietati, Tntre terenul situat Tn Str. Emil GTrleanu nr. 5, sector 3,
proprietatea domnului Patac Radu Constantin si terenul situat Tn Str.
Vulcan Judetul nr. 22-26, sector 3, proprietatea Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? 35 de voturi, Tmpotriva? 3 voturi, abtineri?
1 vot.

Acest project de hotarare a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun la vot adoptarea ordinii de zi a§a cum a fost ea modificata prin
scoaterea celor doua proiecte, la solicitarea domnului primar.

Cine este pentru? 33 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
4 voturi.

Ordinea de zi a fost adoptata.

La ora 14.45 a venit Tn sala de consiliu domnul consilier Manolache
Valeriu Marian.

Punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, project de hotarare privind
validarea mandatului de consilier Tn cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucuresti al domnului Neagu Corneliu.

Comisia de validare, va rog. D.A.T.J., va rog sa ne anuntati
componenta comisiei de validare. Domnul Pieptea, domnul Bogdan
Georgescu este absent, doamna Miruna Dinu, domnul Campeanu este
absent, iar doamna Zorkoczy §i-a retras demisia. Este membra sau nu Tn
comisie? Doamna Zorkoczy si-a depus retragerea demisiei, hotararea care
a fost anulata de catre domnul prefect. Este membra Tn comisie sau nu, v-
am Tntrebat. Este o Tntrebare. Doamna Julia Zorkoczy.

Va rog, cei trei membri din comisia de validare. Doamna Julia, §i
dumneavoastra sunteti membra Tn comisie, va rog sa va duceti.

Doamna Nicolesc=ui=j:loreati sa luati cuvantul sa va prezentati un
raport pana evalue^z1fcc6mî de validare. Va rog.



Doamna Consilier Nicolescu Cristina - Elena
Multumesc! Conform prevederilor statutului alesului local, dupa

Tndeplinirea unei misiuni oficiale, alesul local trebuie s§ sustinS un raport de
deplasare. In speta, Tn perioada 6-10 iulie 2015 am participat...

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
VS rog sa facet! putina lini§te. Colega noastra trebuie sa prezinte un

raport, altfel plateste din acest mare salariu pe care-l are, cheltuielile de
deplasare. Multumesc!

Doamna Consilier Nicolescu Cristina - Elena
Am participat, la Paris, la invitatia Asociatiei Internationale a

Institutelor de Administrate si, de asemenea, a Centrului National al
Functiei Publice Teritoriale din Franta, la Conferinta International^ ,,Noi
moduri de furnizare a serviciilor publice" Tn calitate de pre§edinte al
Comisiei pentru relatii Internationale, cooperare §i asociere cu alte autoritati
publice. Deplasarea s-a efectuat Tn baza dispozitiei Primarului general nr.
630 din data de 27.05.2015. Obiectivele deplasarii au avut Tn vedere
schimbul de idei si experienta cu privire la modalitati alternative de
furnizare a serviciilor publice. La conferinta au participat o serie de
reprezentanti ai autoritatilor guvernamentale §i locale din Europa, America,
Asia §i Africa. In acest context, am prezentat demersurile autoritatilor locale
cu privire la alinierea noastra la regulamentul 1370/2007, care vizeaza
organizarea §i functionarea R.A.T.B. Mai multe amanunte o sa puteti citi Tn
raportul depus oficial la autoritatea executiva. Pot sa va spun doar ca
eforturile noastre de eficientizare a transportului local de suprafata a fost
apreciata public si cu precadere de directorul general al Centrului National
al Functiei Publice Teritoriale din Franta, domnul Vincent Poitier.
Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Va rog, domnule pre§edinte.

Domnul Viceprimar Pieptea Cornel
Multumesc. Comisia de validare: Proces-verbal Tncheiat astazi

30.07.2015, orele 14.35, referitor la validarea mandatului de consilier Tn
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucuresti al domnului Neagu
Corneliu. Avand Tn vedere adresa Partidului Social Democrat, Tnregistrata
la Cabinet Primar paFrerak^u nr. 2957/16.07.2015, la Cabinet Secretar
General cu nr. ̂ /̂£/m0^2°15 §' la Directia Asistenta Tehnica si



Juridica sub nr. 2662/16.07.2015, prin care se propune domnul Neagu
Corneliu pentru functia de consilier pe locul ramas vacant, comisia de
validare, Tn temeiul articolului 31, alin. (3) din Legea nr. 215/2001 privind
Administrate Publica Locala, republicata, cu modificarile §i completarile
ulterioare, constata ca nu sunt Tndeplinite conditiile de legalitate pentru
validarea mandatului de consilier Tn cadrul 'Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti, al domnului Neagu Corneliu. Conform Legii nr.
115/2015, art. 100, alin. (33). Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Va rog, domnule consilier.

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Stimati colegi, eu, de aproape opt ani sunt in aceasta formula

Tmpreuna cu dumneavoastra §i as, vrea sa va rog, pe toti deopotriva, sa
judecati dumneavoastra §i nu influentele dumneavoastra... §i eu §tiu
despre ce e vorba. Av§nd Tn vedere c§ §i dumneavoastra ati apelat Tn
aceeasj masura Tn foarte multe situatii la acelasj lucru, ceea ce apeleaza
astazi grupul P.S.D. din acest consiliu. E o Tntrebare. In momentul Tn care
patim ceea ce patim de platesc 20 de milioane la A.N.I., ca, comisia
validare, aceeasj, cu aceiasj oameni, cu aceleasj influente nu m-a aparat
pe mine §i pe dumneavoastra Tn egala masura, sa spuna ca nu e legal
ceea ce s-a Tntamplat cu persoana care ne-a adus Tn situatia sa platim la
A.N.I, cei 20 de milioane. O Tntrebare. Asta-i una. Doi: va Tntreb. Credeti,
dumneavoastra, ca puteti sa prostiti pe toata lumea, vorbesc numai despre
unii de aici, nu despre toti. Inclusiv despre domnul Giugula...

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Gate unul de la fiecare partid politic. Hotarati-va, domnule Olteanu.

Dumneavoastra sau Horia.

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
... care s>a permis sa-sj dea cu presupusul. Dumnealui, care trebuia

sa ma apere pe mine, fiind parte din Comisia juridica, de data asta s-a
revopsit Tntr-o alta culoare §i, binemteles, acum vine sa faca influenta Tn
leg^tura cu decizia pe care a luat-o aceasta Comisie de validare. E ru§inos.
Imi pare rau. Va rog sa ma credeti ca nimic nu este mai nelalocul lui, ca sa
nu spun altfel, decat ceea ce se Tntampla astazi aici. Va multumesc!



Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnul pre§edinte al comisiei de validare, va rog. E dreptul la

replica. Urmati dumneavoastra, domnule Olteanu.

Domnul Viceprimar Pieotea Cornel
Multumesc, domnule pre§edinte!
Dragi consilieri, va prezint un punct de vedere, Tn calitate de membru

al Comisiei de validare. Art. 100 alin. (33): ,,Candidatii Tnscris,i Tnjiste care
nu au fost alesj sunt declarati supleanti Tn listele respective. Tn caz de
vacanta a mandatelor de consilieri alesj pe listele de candidati, supleantii
vor ocupa locurile devenite vacante, Tn ordinea Tn care sunt Tnscris, i Tn liste".

Va anunt ca Tn consiliu, doamna Stanoi Lucia este consilier PSD,
este pe lista la pozitia 50, iar propunerea de astazi, domnul Neagu Corneliu
este la pozitia 46 Tn lista. Conform legii, nu se mai poate reveni. Trebuie
validat un consilier al partidului respectiv, atentie, nu vorbim de alianta,
vorbim de partid, un consilier al partidului respectiv, Tnscris pe lista Tn
ordine, dupa ultima propunere validata. Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnule primar, va rog.

Domnul Viceprimar Darabont - Alexandru Dan
Avand Tn vedere, pe de o parte, motivatia prezentata de

antevorbitorul meu, domnul Cornel Pieptea, Tn calitate de membru al
comisiei de validare s.i avand Tn vedere faptul ca, la proiectul de hotarare la
care facea referire, de validare a mandatului, anul trecut, al doamnei Stanoi
Lucia, domnul Secretar general al municipiului Bucure§ti a facut opinie
motivata, o sa-l rog pe domnul Secretar general al municipiului Bucure§ti
sa se pronunte daca, Tn cazul de fata, se putea reveni la pozitia domnului
Neagu Cornel pentru validarea mandatului. Va multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnule Secretar general?

Domnul Secretar general al municipiului Bucuresti - Tudor Toma
§titi ca s-au votat anul trecut o serie de hotarari referitoare la

validarea §i la vacantarea unor consilieri general!, procedura nemchizandu-
se Tn fapt, chiar daca eu am facut opinie motivata, asta nu Tnseamna ca
hotararea respectivjMste^au nu este valabila. Hotararea este valabila §i
produce efecte. J l̂a^naem^a dumneavoastra intra sau este posibilitatea
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de a reintra in legalitate. Revocand hotararile pe care dumneavoastra le-ati
dat § i la care ati fost informati ca au fost date nelegal. E vorba de revocare.
Sau puteti, in cazul Tn care considerati ca aceste hotarari nu sunt corecte
sa le atacati Tn instanta. Acestea sunt... Nu, raspund Tntrebarii. Partidul
respectiv a facut o propunere. Conform legii, eu sunt obligat sa v-o aduc la
cuno§tinta. Dumneavoastra decideti. Comisia de validare Tn primul rand si
cum s-a citit sj art. 31 din Legea nr. 215, comisia de validare examineaza
legalitatea alegerii fiecarui consilier §i propune consiliului local validarea
sau invalidarea mandatului. Exista un proces-verbal al comisiei de validare
de care dumneavoastra ati luat act Tn acest moment §i trebuie sa va
comportati ca atare. Daca acest aviz este negativ, votati negativ, daca
avizul e favorabil, votati favorabil. Nu pot eu sa va spun dumneavoastra
cum sa votati. E decizia dumneavoastra.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnul Olteanu, apoi domnul Ramiro, dupa care domnul Giugula.

De la fiecare partid cate unul. Dumneavoastra de la ce partid sunteti?

Domnul Consilier Olteanu Cristian - Marian
Domnule Rizoiu, cu dumneavoastra vorbesc, daca puteti doar o

secunda sa ma asteptati. Eu am vrut sa iau cuvantul, dragi colegi, pentru
ca a vorbit un coleg pe care Tl respect §i am vrut sa Ti raspund. Deci Ti
raspund domnului Mircea Rizoiu, colegul meu de banca. Anul trecut, Tn
aceeasj formula, aceia§i oameni de aici, am trecut printr-o vara frumoasa §i
fierbinte, Tn care aveati un primar de sector pe care, din pacate sau din
fericire, cum vreti dumneavoastra, un grup Tntreg care avea majoritatea Tn
acest consiliu l-a ascultat. Eu sj cu dumneavoastra am vorbit atunci cu el
pe holuri, pe aici, pe unde statea toata lumea §i v-am spus de-atunci ca nu
este normal sa se aplice Tn Bucure§ti, la Consiliul General, ceea ce se
facea Tntr-o anumita primarie de sector, Tn care eu am fost consilier local.
Trebuie sa se aplice legea §i nu placerea sj chestiuni care nu tin de alte
ratiuni, decat chestii personale. Din pacate, domnule Rizoiu, si
dumneavoastra, cu mana dumneavoastra ridicata Tn acest consiliu, ati
validat ceea ce ati facut anul trecut. Cu tot respectul, eram langa
dumneavoastra. Ati ridicat mana si dumneavoastra §i toti ceilalti colegi din
PSD §i ati votat aceste chestiuni. Nu noi am facut asta. Noi am votat
Tmpotriva. Am venit la acest microfon §i am spus ca nu este corect ceea ce
faceti, ne-am adresat si instantei, ca atare este destul de putin normal sa
ne sJDuneti noua che t̂pr̂ apasta. Cu, de exemplu domnul viceprimar am o
relatie foarte, foarte l̂<L_s( iw spus cu toata amicitia. Nu putem sa ne
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Tntoarcem. Doamna Stanoi este de aproape un an de zile colega noastra.
Domnul Secretar v-a spus o chestiune foarte corecta. Daca noi, Consiliul
General luam o hotarare Tn care revocam mandatul doamnei Stanoi, atunci
putem sa-l votam pe domnul Neagu. Dar daca am face chestiunea asta,
doamna Stanoi va avea toate drepturile din lumea asta sa ne atace. Ca
atare nu putem sa ajungem acolo. Este o gre§eala pe care Consiliul
General, Tn majoritatea lui de atunci a facut-o si trebuie sa mergem mai
departe. Pe lista exista colegi care reprezintS PSD. Nu este chestiunea
mea. Nu o sa ma amestec niciodatS Tn partidul altcuiva. Este chestiunea
dumneavoastra cu cine veniti sa propuneti aici, dar care sa respecte legea
§i atunci noi vom vota. Da? Imi pare rau domnule Rizoiu, dar nu putem sa
Tncalcam aceste lucruri.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnule Ramiro, va rog frumos.
Drept la replica.

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Va rog, iertati-ma. Doar atat. Sa-i aduc aminte §i colegului meu de

banca, dar si colegilor mei din grupul de care apartin ca §i atunci si la vot
m-am abtinut. N-am vrut sa fiu nici Jmpotriva", n-am vrut sa fiu nici
,,pentru". M-am abtinut si va rog frumos, daca m-ati fotografiat, ar fi mai
bine. M-am abtinut ca sa fiu Tn acord cu punctul meu de vedere. Deci punct
de vedere exprimat si Tn grup si aici. Deci m-am abtinut si va rog sa ma
credeti ca m-am abtinut. Atat am avut sa spun.

Domnul Consilier Anaelescu Ramiro - Robert - Eduard
Dragi colegi, haideti sa fim putin consecventi, deci aici grupul PNL

clameaza respectarea legii, Tnsa au pornit gresit, pentru ca Tnsasi Tntrunirea
comisiei de validare de astazi este facuta Tn mod ilegal. S-au Tntrunit 3
membri din 5, dintre care unul f i-a depus demisia acum sase luni. Nu §tiu
cat de legala este Tntrunirea acestei comisii, Tn conditiile Tn care institutia de
revocare a demisiei care, ma rog, este clamata astazi de catre presedintele
de §edinta §i l-am auzit cu totii. Nu §tiu cat de legala este aceasta revocare
a demisiei pentru ca aceasta institutie nu exista, pentru ca demisia este un
act unilateral de vointa, Consiliul General a luat act de aceast& demisie la
momentul respectiv §i aceasta demisie a produs efecte. A§a ca, va rog
frumos, cred ca ar fi mai bine sa facem o analiza daca astazi aceasta
comisie de validare^rF^ un raport, s-a Tntrunit legal sau nu. Daca
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lucrurile stau a§a cum cred eu ca s-ar fi mtrunit fara respectarea legii, va
trebui sa reia procedura. Va multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Doamna Georgiana Zamfir, va rog sa veniti Tn sala §i sa ne

comunicati, sa-i comunicati domnului Ramiro, care sunt membrii comisiei
de validare, conform datelor pe care le aveti la D.A.T.J.

Domnul Consilier Giuaula Mihai-Doru
Nu voiam sa iau cuvantui, pentru ca n-am niciun motiv sa iau

cuvantui la acest punct de pe ordinea de zi, avand Tn vedere ca este vorba
de validarea unui mandat. Comisia de validare s-a Tntrunit, dar eu sunt
§ocat §i a§tept scuze de la domnul Rizoiu, Tn ceea ce prive§te mentionarea
numelui meu. Nu fac parte din comisia de validare, nu am nicio influenta
asupra acestei comisii, Tntotdeauna am fost de acord cu validarea colegilor
care vin §i nu Tnteleg de ce va varsati nervii pe mine, atat timp cat eu n-am
niciun amestec. Cand am amestec, recunosc. Daca v-ati referit la cele 20
de milioane pe care le-ati platit la AMI, probabil ca le-ati platit pentru ca n-
ati avut o aparare corecta, documentele pe care comisia juridica le-a
pregatit v-au stat la dispozitie sa le folositi Tn apararea dumneavoastra, de
ce nu le-ati folosit, nu §tiu, dar nu are nicio legatura una cu alta. Nu §tiu de
ce ma amestecati Tn validarea sau nevalidarea, nu fac parte din comisia de
validare, de 8 ani nu mai fac parte din comisia asta. A§tept scuzele
dumneavoastra, domnule Rizoiu.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Domnule Horia Scarlat, mai doriti sa luati cuvantui? Va rog, domnule

Raicu. Este ultimul care ia cuvantui, apoi trecem la votarea raportului
comisiei de validare.

Domnul Consilier Raicu Mircea-Cristian
Doamna director,^ domnule secretar, am o Tntrebare. Doamna

director, ma ascultati? In clipa Tn care a fost sarit din lista de consilieri,
partidul respectiv avea obligatia sa aduca §i sa depuna toate documentele.
Sunt depuse documente ca dansul a fost exclus sau nu mai face parte din
partid, da? Sau ce? Stati putin, domnule Rizoiu, ce ati facut atunci? Atunci
cum, domnule secretar, cum s-a sarit peste numele respectiv?
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Domnul Secretar general al municipiului Bucuresti - Tudor Toma
Domnilor consilieri, daca tineti minte, cand s-a facut validarea

mandatului doamnei Stanoi, anul trecut, eu am facut opinie motivata la
hotararea respective, taman pentru faptul ca partidul respectiv nu mi-a
depus documentatiile din care sa rezulte ca persoanele care ar fi fost Tn
mod normal Tn ordine pe lista, fie ca li s-a retras sprijinul politic, fie c§ §i-au
dat demisia din partid, fie ca au renuntat la functie. Asta e motivul pentru
care am facut opinia motivata, la momentul respectiv fiind sarite anumite
persoane de pe lista. In acest moment, partidul mi-a desemnat o persoana
din cele care anul trecut a fost sarita de pe lista. Eu tin minte foarte clar ca
de fiecare data cand am avut un astfel de caz, mi-ati solicitat Tn mod expres
sa va depun documente ca respectiva persoana nu mai face parte din
partid, ca a§a spune legea. De asta am facut opinie motivata. Am solicitat
aceste documente si nu le-am primit.

Domnul Consilier Raicu Mircea-Cristian
§i totusj s-a intrat Tn plen, plenul a hotarat Tntr-un fel, probabil domnul

prefect, care e aici de fata, n-a atacat Tn niciun fel hotararea respectiva,
deci hotararea este valida Tn acest moment. O.K., atunci nu ne ramane
decat sa le luam de bune, domnule Rizoiu, dumneavoastrS le-ati facut,
majoritatea de atunci, trebuie sa le acceptati sau sa va adresati instantei,
a§a cum ne-ati pus pe noi atunci.

Domnul Secretar general al municipiului Bucuresti - Tudor Toma
O sa va citeasca domnul pre§edinte, rugamintea mea ar fi

urmatoarea, pentru ca discutiile acestea de aici nu vor produce efecte.
Bine, daca sunteti de acord, sa strangem toate documentele §i sa facem o
§edinta, dar nu Tn sala de consiliu, ca e complicat.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lone! Cristinel
Supun la vot raportul comisiei de validare.
Am sa va comunic, domnule Ramiro, §i comisia. Componenta

comisiei este: Georgescu Bogdan Cristian, Pieptea Cornel, Zorkoczy Julia,
Dinu Maria Mirela, Campeanu Remus Catalin.

Astazi au fost prezenti 3 din cei 5, a existat cvorum.

Domnul Consilier Anaelescu Ramiro Robert Eduard
Care au fost prezenti? Cine a semnat procesul-verbal?
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Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Am sa va comunic. Cei trei. Am anuntat cine au fost, dar daca vreti

de 20 de ori... Am sa va spun dupa ce votati.
Deci supun la vot proiectul.

Domnul Consilier Anaelescu Ramiro Robert Eduard
Domnule presedinte, din punctui nostru de vedere situatia sta Tn felul

urmator. Avand Tn vedere ca un membru al comisiei §i-a dat demisia din
aceasta comisie, iar ulterior a revenit asupra demisiei, din punctui nostru de
vedere ar fi trebuit sa existe o hotarare de consiliu general care sa
renumeasca persoana respective Tn componenta comisiei de validare,
lucru care nu s-a Tntamplat.

Domnul Presedinte de sedinta" Deaconescu lonel Cristinel
Deci, domnule Ramiro, vreau sa va spun ca Tn ambele situatii, ca era

cvorum sau nu era cvorum, ca aceasta comisie fiind Tn cvorum a invalidat
mandatul, sunteti Tn aceeasi situatie astazi.

Va rog sa va adresati secretarului general si prefectului.
Supun la vot proiectul aflat pe primul punct pe ordinea de zi.

Punctui nr. 1 de pe ordinea de zi, project de hotarare privind
validarea mandatului de consilier Tn cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucuresti al domnului Neagu Corneliu.

Cine este pentru? 14 de voturi, Tmpotriva? 25 voturi,
abtineri? 4 voturi.

Acest project de hotarare nu a fost adoptat.

Domnule primar, va rog, aveti cuvantul.

Domnul Viceprimar Darabont Alexandru - Dan
Domnule Prefect, domnule Presedinte, doamnelor si domnilor colegi,

votul care tocmai s-a exprimat mai Tnainte, va spun Tn calitate de lider al
grupului PSD din Consiliul General al Municipiului Bucuresti, nu a avut nicio
legatura cu legalitatea.

Inainte de a pune pe ordinea de zi acest project, m-am consultat si cu
domnul Secretar general si cu juristii de la Directia Asistenta TehnicS §i
Juridica. Toti au fost de acord ca, avand Tn vedere ca domnul supleant
Neagu este pe pozitia imediat anterioara celei ocupate de doamna Stanoi
Lucia anul trecut, si jpSPpc^KtaLitS opinie motivata Tn legatura cu validarea
mandatului doam^^anoL ctekjntre timp a aparut o vacanta Tn cadrul
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Consiliului General, prin demisia data de colegul nostru, domnul Naghi, e
normal sa se faca aceasta reparatie. Ea, din punct de vedere juridic, nu
produce nici un fel... nu lezeaza Tn nici un fel functionarea consiliului local
pe Legea nr. 215/2001, este doar o interpretare data de comisia de
validare.

Eu respect acest punct de vedere dat de colegii liberal!, dar, din
pacate, nu pot sa respect atitudinea dans. Nor §i va aduc aminte ca Tn 2012
am intrat Tn consiliu pe o lista comuna cu dumneavoastra, colegii §i
colegele de la Partidul National Liberal vechi, §i ca acest lucru s-a
Tntamplat §i datorita" votului domnului Neagu, al familiei dansului, al
prietenilor dansjlor. Nu e frumos modul Tn care v-ati comportat astazi fata
de colegul nostru. Mai degraba" apreciez pozitia obiectiva" a domnului
Raicu, care s-a exprimat asupra unor aspecte de procedura §i de legalitate,
decat faptul ca v-ati Tncrancenat pe o chestiune care nu a Tnsemnat, repet,
nici un fel de lezare din punct de vedere legal.

V-ati lasat manipulati de colegi care pretind c£ au experienta din
punct de vedere juridic, ma refer la colegi consilieri, dar care, sj aici sunt de
acord cu ce a spus domnul Rizoiu, experienta juridica a dansjlor ne-a adus
Tn multe situatii Tn care platim astazi §i avem §i procese §i avem sj
raspunderi juridice. Deci, din punctui acesta de vedere, consider ca a tost o
atitudine strict politicianista cea exprimata astazi, nu Tn legatura cu
legalitatea. Va multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Domnule Scarlat Horia, va rog!

Domnul Consilier Scarlat Horia
Stimati colegi, nu as. fi vrut sa iau astazi cuvantul, dar mi se pare... sj

va salut cu prietenie domnule viceprimar, dar pozitia dumneavoastra nu ma
face deca"t sa-mi amintesc ca, Tn urma cu un an de zile, erati aici ca o
papusjca manevrata de Vanghelie §i ridica mana la toate aberatiile propuse
de eel pe care-l numea colegul meu ,,primarul de la un sector". Nu, e vorba
de Vanghelie.

Vedeti ca Tn politica, cand Tncepi sa sapi groapa altuia cu siguranta ai
foarte mari §anse sa cazi Tn ea. Asta se Tntampla cu dumneavoastra,
colegii de la PSD, care ati reufit cu ipocrizie sa puneti accent pe o
problema pe care dumneavoastra ati creat-o §i va aduc Tn atentie nu faptul
ca am fost colegi Tn USL... mi se rupe inima cand va aud, domnule
viceprimar. Sa §titi cl̂ s^^m fost coleg cu dumneavoastra Tn USL §i mi-
ati furat trei ani de;;m;anc[at d^Hneavoastra, cu votul dumneavoastra... dar
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vreau sa va aduc... ca vorbiti despre corectitudine §i aici, cu respect,
domnule Rizoiu, va spun, va respect foarte mult, sunt unul dintre putinii
consilieri de la PSD care chiar Tmi sunteti simpatic. Dar haideti, daca
vorbim de corectitudine, eu va aduc aminte de un alt coleg de-al nostru,
care nu facea parte nici din PSD, nici din PNL, facea parte din PDL, §i este
vorba de Horatiu Tica, care avea dreptul sa intre Tn acest consiliu de la
Tnceputul mandatului f i pe care l-ati carotat de cate ori ati putut, §i Tmi pare
rau, dar tot la Tndemnul pretios al domnului Vanghelie...

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Haideti, domnule Horia...

Domnul Consilier Scarlat Horia
Da, da, da, o sa Tnchid, foarte pe scurt, si trebuie sa Tntelegem un

lucru, ca Tmi pare rau pentru colegul dumneavoastra USL -ist sau PSD-ist
care nu poate, dar vreau sa Tnteleaga colegul de la PSD, sa §titi ca
dumneavoastra nu puteti sa intrati Tn acest consiliu si nu ati intrat pentru
ceea ce a construit Tn acest Consiliu General PSD-ul. Haosul Tn care va
aflati este construit de PSD.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Multumesc, domnule consilier. Va rog, doamna Draghici Gratiela.

Doamna Consilier Draahici Aurelia - Gratiela
Domnule consilier, dumneavoastra ati batut moneda pe corectitudine,

eu am sa vorbesc despre ipocrizie, despre ipocrizia dumneavoastra, §i-o sa
va aduc aminte, daca cumva dumneavoastra ati uitat, ca astazi, la ora la
care vorbim, dumneavoastra sunteti aliati printr-un protocol semnat de
liderii dumneavoastra exact cu partidul domnului Vanghelie. Asta ca sa
Tntelegeti ca, daca sunteti parteneri Tntr-o relatie, nu stiu Tn ce masura va
face cinste sa va atacati partenerii de coalitie.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Supun la vot proiectul aflat la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi.

Punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, project de hotarare privind
Tnfiintarea Serviciului Intern de Prevenire si Protectie, Tn vederea
asigurarii managementului sanatatii si securitatii Tn munca pentru
aparatul de specialitate_a| Primarului General si aparatul permanent
de lucru al C.GM.B^^ ~^J\b
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Cine este pentru? 39 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
2 voturi.

Acest project de hotarare a tost adoptat.

Punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
alocarea sumei de 2.740 mii lei din Fondul de rezerva la dispozitia
autoritatilor Municipiului Bucuresti din bugetul pe anul 2015 pentru
Administratia Monumentelor sj Patrimoniului Turistic.

Va rog, domnule viceprimar!

Domnul Viceprimar Darabont Alexandra - Dan
Domnule prefect, doamnelor §i domnilor consilieri, este vorba de

alocarea unei sume din fondul de rezerva aflat la dispozitia primarului
general. Acest proiect de hotarare este repus pe ordinea de zi §i, ca sj data
anterioara, grupul PSD voteazS ,,pentru". Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Va rog! Se pregate§te domnul Fatu.

Domnul Consilier Vintila Marius Stefan
Stimati colegi, tot apare acest punct pe ordinea de zi, de trei §edinte,

§i am considerat c2 este nevoie sa ne exprimam §i noi punctui de vedere,
grupul PNL. Fondul de rezerva la dispozitia autoritatii locale este un fond
care are o destinatie speciala §i care nu a fost creat ca sa rezolve tot felul
de probleme care nu au fost tratate cum trebuie la discutiile pe buget.
Fondul de rezerva este construit ca prin el sa fie rezolvate probleme
urgente, probleme sau investitii care nu au putut fi preconizate la momentul
constructiei bugetare. Bucure§tiul are astfel de probleme Tn acest moment
§i, Tn plus, acest fond are destinatie §i speram sa fim feriti de o astfel de
destinatie de a rezolva probleme care apar Tn urma unor calamitati sau
factori extern! neprevazuti. In mod exceptional §i din respect pentru ceea
ce simbolizeaza acest ansamblu monumental, §i Tn mod exceptional din
respect pentru eroii care au luptat Tn Revolutia din 1989 §i victimele
regimului comunist, grupul PNL va vota astazi acest proiect, TnsS ne
mentinem ferm dorinta s, i aceasta mentiune ca ne dorim sa fie o exceptie §i
ca acest fond trebuie sa aiba destinatii clare §i nu sa rezolve probleme care
nu au un caracter urgent. Multumesc!
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Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lone! - Cristinel
Domnule Fatu, va rog! Pre§edintele Comisiei de cultura vrea sa ia

cuvantul.

Domnul Consilier Fatu Gabriel
Domnule prefect, domnule pre§edinte, stimati colegi, este adevarat

ca acest project de hotarare a tot fost pe ordinea de zi sj noi vom vota
pentru ca am Tnteles importanta lucrarii, i-am §i dat aviz favorabil la
Comisia de cultura, dar am vrea sa stim §i o sa trimitem Tn scris domnului
primar, cati bani sunt Tn acest fond de rezerva, cati ban! au mai ramas, §i
daca Tntr-adevar trebuie cheltuiti si pentru aceasta" lucrare. Va multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
O sa va raspunda domnul primar cand se va Tntoarce din concediu.
Domnule Secretar general, va" rog sa consemnati pe banda ca grupul

consilierilor independent! se va abtine la acest project. Ne-am adresat
domnului director Negrei ca s3 ne comunice cat a costat aceasta Fata
Morgana numita ,,Monumentul Aripi". N-a binevoit sa raspunda §i, ca atare,
noi ne vom abtine.

Doamna consilier Draghici Gratiela vreti sa vorbiti sau stati cu mana
sus? Discutam despre acest project?

Doamna Consilier Draghici Aurelia Gratiela
Doream sa spun doar atat, ca §i grupul PSD va vota acest project. Nu

uitati ca, Tnca de la Tnceput, ne-am implicat eu §i colegii mei pentru
susilnerea lui. Au fost o suita de Tntalniri atat cu constructorul cat §i cu
executantul, astfel meat nu exista nici un dubiu, noi Tn nicio secunda Tn tot
demersul de promovare si de finalizare a proiectului nu am Tncurcat
lucrurile.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Doamna consilier, stiti cumva cat a costat proiectul? Daca stiti cat?

Dati-ne Tn mii lei o suma aproximativa! Puteti sa spuneti? Am Tntrebat
executivul... am facut, dar n-a raspuns.

Supun la vot proiectul de hotarare.
Punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

alocarea sumei de 2.740 mii lei din Fondul de rezerva la dispozitia
autoritatilor MunicjpHafp^ucure§ti din bugetul pe anul 2015 pentru
Adminis'tratia Mof̂ m^dtelo î Patrimoniului Juristic.
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Cine este pentru? 37 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
2 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea cuantumului Taxei Municipale pentru Apa Uzata, pentru
anul 2015, calculata conform anexei nr. 2 la Hotararea C.G.M.B. nr.
317/2008.

Cine este pentru? 39 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii
,, Modern izare - supraetajare si reamenajare Corp C2 - Centrul Clinic
de Boli Reumatismale Dr. Ion Stoia".

Va rog, doamna doctor!

Doamna Consilier Draqhici Aurelia Gratiela
Precizarea face referire la faptul ca aceasta investitie nu are impact

asupra bugetului general consolidat al municipalitatii. Este efectuat din
venituri proprii §i banii au fost prevazuti Tnca de la Tnceputul anului Tn buget.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii
,,Modernizare - supraetajare si reamenajare Corp C2 - Centrul Clinic
de Boli Reumatismale Dr. Ion Stoia".

Cine este pentru? 41 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 6 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare pentru
aprobarea raportului aferent anului 2014 privind stadiul realizarii
masurilor din Programul Integral de Gestionare a Calitatii Aerului Tn
Municipiul Bucuresti.

Cine este pentru? 39 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest proiect c^Tfp|ffe^a fost adoptat.

22



Punctul nr. 7 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea actului aditional nr.1 la acordul de colaborare privind
organizarea §i functionarea "Pietelor Tarane§ti", Tn Municipiul
Bucure§ti, anexa la Hotararea C.G.M.B. nr. 229/04.09.2014.

Va rog, doamna consilier, aveti un amendament, da? Va rog.

Doamna Consilier Nicolescu Cristina - Elena
Proiectul de hotarare amendeaza Acordul de colaborare privind

organizarea §i functionarea "Pietelor Taranes.tr Tn Municipiul Bucure§ti,
adoptat anul trecut de Consiliul General al Municipiului Bucuresji, Tntrucat
Ministerul a solicitat completarea cadrului legal incident §i a mai facut o
solicitare suplimentara, deoarece expertul produselor agroalimentare
romane§ti la nivelul Romaniei a crescut cu 60%, a considerat ca e un
moment propice pentru aceasta promovare a produselor agroalimentare
romane§ti sa se realizeze s. i la nivelul acestor "Piete Tarane§ti". In forma pe
care o regasim pe ordinea de zi se stipuleaza ca se Tnlocuie§te sintagma
"produse agricole §i alimentare" cu "prodjuse agroalimentare romane§ti
obtinute Tn mod traditional s. i/sau ecologic". Intrucat au fost o serie Tntreaga
de controverse pe marginea acestui termen, noi am cerut un punct de
vedere Ministerului Agriculturii s.i dumnealor ne-au raspuns ca, pentru
eliminarea oricaror suspiciuni sau cu privire la o posibila discriminare
pozitiva, termenul sa ramana "produse agroalimentare romane§ti".

Prin urmare, comisia a dat un aviz favorabil cu urmatoarele
amendamente:

,,Punctul 2 al Actului aditional nr. 1 la Acordul de colaborare privind
organizarea §i functionarea "Pietelor Tarane§ti" Tn Municipiul Bucuresji se
modifica §i va avea urmatorul cuprins:

2. La punctui 5 - Scop
Se completeaza cu un nou alineat, respectiv:
"Promovarea produselor agroalimentare romanesti"

,,Punctul 3 al Actului aditional nr. 1 la Acordul de colaborare privind
organizarea si functionarea "Pietelor Tarane§ti" Municipiul Bucuresjti se
modifica si va avea urmatorul cuprins:

3. La punctui 6: Produse agricole §i alimentare
Se Tnlocuie§te sintagma ,,produse agricole §i alimentare" cu
sintagma ,,produse agroalimentare romane§ti".

Amendamentele ajijost depuse la D.A.T.J. Multumesc!
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Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Va rog sa-mi dati §i mie amendamentul ca sa-l citesc!

Doamna Consilier Nicolescu Cristina - Elena
Va dau o copie.

Domnul Secretar general al municipiului Bucuresti - Tudor Toma
E semnat?
E semnat.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Supun la vot amendamentul facut de catre doamna consilier

Nicolescu Cristina. De catre dumneavoastra, ca membrci a comisiei sau
pre§edinte.

Cine este pentru? 36 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Va supun la vot proiectui Tn integral itatea lui, afa cum a fost amendat
mai devreme.

Punctul nr. 7 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea actului aditional nr.1 la acordul de colaborare privind
organizarea si functionarea "Pietelor Tarane§ti", Tn Municipiul
Bucuresti, anexa la Hotararea C.G.M.B. nr. 229/04.09.2014.

Cine este pentru? 40 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 8 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea protocolului de colaborare dintre municipiul Bucuresti si
asociatia ORICUM, precum si participarea municipiului Bucuresti Tn
calitate de partener local Tn proiectui ,,Bucuresti capitala regionala a
industriei culturale si creative".

Aveti amendament? Lasati, nu e cazul.
Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 38

de voturi.
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
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Punctul nr. 9 de pe ordinea de zi, project de hotarare privind
Tmputernicirea Consiliului Local Sector 3, de a hotari cu privire la
cooperarea, prin Directia Generala de Asistenta Sociala si Protectia
Copilului Sector 3, cu Fundatia Hope and Homes for Children
Romania.

Cine este pentru? 41 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 10 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
Tnfiintarea unor Puncte de Informare si Documentare ale Primariei
Municipiului Bucuresti pentru Relatii cu Cetatenii.

Cine este pentru? 37 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
2 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 11 a fost retras de pe ordinea de zi.

Punctul nr. 12 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
modificarea §i completarea Anexei nr. 35b la Hotararea C.G.M.B. nr.
305/2013 - Regulamentul de Organizare si Functionare al
Administrate! Spitalelor si Serviciilor Medicate Bucuresti.

Va rog, domnule consilier.

Domnul Consilier Nicolae Andrei
O sa fiu foarte scurt. Vreau sa va adus la cunostinta urmatoarele:

data trecuta am solicitat Primarului general sa Ti roage pe cei de la
A.S.S.M.B. sa vina si la comisia de patrimoniu. Comisia de patrimoniu s-a
Tntrunit de doua ori Tn aceasta luna, domnul director sau, ma rog, cineva de
la A.S.S.M.B. nu a venit. Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel - Cristinel
Va rog, doamna consilier!

Doamna Consilier Draahici Aurelia- Gratiela
Stimati colegi, acest proiect este pentru a doua oara pe ordinea de zi,

Tntre timp el a generat nenumarate dezbateri atat Tn comisie cat si Tn
sedinta Tn care a fost supus votului. Trebuie, Tnsa, am datoria sa subliniez
Tnca o data importanta^Haeoesitatea votului astazi, urgenta medicala si nu
numai, pentru ca esie î̂ he îe de reglementare, am spus si atunci si
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spun §i acum ca este absolut necesara modificarea Anexei nr. 35b a
H.C.G.M.B. nr. 305/2013 Tn sensul aprobarii Tnchirierii unor imobile sau
spatii situate Tn incinta celor douazeci de imobile, unitati sanitare, spitale Tn
speta, tinand cont de structurile organizatorice aprobate ale spitalelor, de
numarul mare de paturi pe care acestea le au alocate §i pe cale de
consecinta de fluxul mare de pacienti apartinatori ai acestora dar §i
personalul de specialitate care Tsj desfa§oara activitatea Tn unitatile
spitalice§ti, fiind oportun sa se amenajeze §i aici vorbim de spatiile
destinate Tnchirierii, un numar limitat de spatii cu profile de activitate
prestabilite §i aici vorbim de spatii cu destinatie medicala sau non
medicala s,i care sa nu afecteze Tn nici un fel desfasurarea activitatii
medicale. Mai precis, discutia la care s-a facut referire este legata de b
eventuala supunere la vot, sau daca vreti aprobarii Tn corpul hotararii, a
listei, la propunerea managerilor, cu spatiile bine identificate pentru florSrie,
pentru gogo§arie, pentru laborator. Nu este de competenta noastra, stimati
colegi. In momentul Tn care ne bagam Tn seama, cu ghilimelele de rigoare,
legat de destinatia precizata a acestor spatii cu deosebire a acelora non
medicale, ne facem rau singuri §i ne responsabilizam Tntr-o situatie Tn care
este foarte simpla filozofia acestei abordari §i anume: managerii de spitale
propun catre A.S.S.M.B. numarul de spatii, destinatia lor generica,
medicala sau non medicala dupa care A.S.S.M.B.-ul este eel care dispune
oportunitatea Tnchirierii lor, precum si metodologia de Tnchiriere a acestora.

Nu avem noi ce cauta a ne implica Tn procedure de licitatie, nu avem a
ne baga Tn destinatia pe care managerii o propun acestora, A.S.S.M.B.-ul
fiind raspunzator, Tn calitate de administrator §i ordonator de credite, de
aceste spatii, de modalitatea de angajare a licitatiilor.

In alta situatie ne legam la cap fara sa ne doara, mai mult decat atat
daca nu ne asumam astazi acest project, se Tntampla ce v-am spus §i data
trecuta. Sunt o multime de spatii care functioneaza astazi pe acte aditionale
sau ale caror contracte vor Tnceta, astfel meat Tmpiedicam managerii sa-si
desfa§oare atat activitatea medicala cat §i sa genereze venituri proprii din
Tnchirierea acestor spatii care nu sunt putine, astfel meat s2 cre§tem
sursele de venit.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Doamna consilier, va multumim!
Suntem foarte bucurosj ca doriti sa dati acestui serviciu A.S.S.M.B.,

sa-i modificati R.O.F.-ul, sa faca contracte de Tnchiriere sj/sau asociere
cum fac §i alte directî a-^rimaria capitalei pe viata, dar ne rezervam
dreptul sa §tim ce^fifac^ ea^Daca primim informari de la cei care au
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modificat R.O.F.-ul §i uita cu anii sa ne informeze ce fac, prefer ca macar
aici sa §tim... Multumim mult!

Supun la vot proiectul de hotarare.
Punctul nr. 12 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

modificarea sj completarea Anexei nr. 35b la Hotararea C.G.M.B. nr.
305/2013 - Regulamentul de Organizare §i Functionare al
Administrate! Spitalelor §i Serviciilor Medicale Bucuresti.

Cine este pentru? 12 voturi, Tmpotriva? 16 voturi, abtineri?
10voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul nr. 13 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari pentru
transmiterea din domeniul public al statului si administrarea
Ministerului Apararii Nationale Tn domeniul public al Municipiului
Bucuresti §1 administrarea Consiliului Local al Sectorului 2 a
imobilului situat Tn str. Dimitrie Pompei nr. 4 (fost str. Fabrica de
Glucoza nr. 2-4), sector 2.

Aveti amendamente?
Cine este pentru? 40 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Urmatorul proiect este de doua treimi, ca §i eel dinainte.

Punctul nr. 14 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
transmiterea unor sectoare de drum national, situate Tn intravilanul
municipiului Bucures,ti, aflate Tn domeniul public al statului, din
administrarea Ministerului Transportului Tn administrarea Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti - Administratia Strazilor.

Este vot de doua treimi.
Cine este pentru? 37 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul 15 a fost retras de catre domnul primar de pe ordinea de zi.



Punctul nr. 16 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
modificarea componentei Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica a
Municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 28 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
1 vot.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 17 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
Tmputernicirea Consiliului Local al Sectorului 4 al Municipiului
Bucuresti sa hotarasca cu privire la aderarea la Clusterul Energiei
Regenerabile la Dunare si Marea Neagra.

Cine este pentru? 34 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Am ajuns la zona de urbanism.
Doamna director, va rog sa se consemneze pe banda ca grupul

consilierilor independent!, consecventi cu ceea ce au declarat de fiecare
data, Tn lipsa documentor care trebuie sa Tnsoteasca documentatia...
Domnule consilier, daca vreti sa va dau afara din sala, o sa vedeti astazi...
Eu as zice sa te potolesti si destul de repede... Dorim sa se consemneze
pe banda ca noi nu vom vota si ne vom abtine la toate P.U.Z.- urile care
sunt Tn continuare pe ordinea de zi, Tntrucat plansele care Tnsotesc avizele
si fac parte integranta din proiect, consilierilor general! nu le-a fost pusa
niciodata la dispozitie Tn format electronic. Avand Tn vedere ca legea
prevede Tn mod expres ca documentatiile de urbanism §i toate proiectele
Tnregistrate la D.A.T.J. se pun la dispozitia tuturor consilierilor de Tndata, ne
rezervam dreptul de a ne abtine la aceste proiecte, Tntrucat nu stim care
sunt documentele care le Tnsotesc.

Va multumesc!

Doamna Georaiana Zamfir - Director Executiv Directia Asistenta
Tehnica si Juridica

Domnule pre§edinte, dati-mi voie sa va aduc la cunostinta ca toate
proiectele de hotarari care intra Tn dezbaterea Consiliului General, §i nu fac
trimitere doar la planurile urbanistice zonale, toate proiectele de hotarari,
indiferent de domeniul lor, se afla pe site-ul Primariei Municipiului
Bucuresti, asa cum avem prevederile legale. §i totodata tin sa va anunt ca,
Tn ceea ce prive§te PJJ.Z^uqle, conform Legii nr. 52/2003, treizeci de zile
sunt Tntr-o alta pro/Cd&ra^d^Slezbatere publica. De asemenea, sunt pe
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site toate documentele si anexele, sunt la dispozitia atat a consilierilor, cat
si a tuturor cetatenilor sau a persoanelor interesate.

Va multumesc!

Punctul nr. 18 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea documentatiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal - Str.
Savinesti nr. 2- 4- 4A, sector 4, Bucuresti.

Va rog!

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Avand Tn vedere ca acest proiect de hotarare presupune concesionare

de teren, grupul consilierilor P.N.L. se va abtine la vot, cerand Tn acelasi
sens executivului sa ne prezinte o situatie exacta cu toate concesionarile
aprobate Tn acest mandat, pentru a vota Tn cuno§tint3 de cauz3 data
viitoare.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lone! Cristinel
Am retinut!
Punctul nr. 18 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

aprobarea documentatiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal - Str.
Savinesti nr. 2- 4- 4A, sector 4, Bucuresti.

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 31
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Va rog sa introduce!!... aveti un cetatean care vrea sa... Ramona
Visloguzov.

Punctul nr. 19 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea documentatiei de urbanism PUZ - Fabrica de Caramida -
Lacul Grivita, sector 1, Bucuresti.

Va rog, aveti trei minute sa va adresati consiliului.
Se pregateste domnul Milea Dan.

Doamna Ramona Visloauzov
Multumesc!
Eu reprezint cetatenii din Complexul A.N.L., din Str. Fabrica de

Caramida, Tnvecinat cu terenul unde urmeaza sa se edifice aceste
minunate blocuri de Pî jqLQmnul Milea reprezinta un O.N.G., are, cum sa
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spun..., are adeziunea mai multor cetateni din zona §i din Tntreg ora§ul.
Vorbesc de mine.

Va solicit doamnelor §i domnilor consilieri, sa respingeti acest project
de hotarare din mai multe puncte de vedere... pe cbmpetitie, dar
principalele sunt c§ pe un teren care este Tncadrat prin P.U.G., la L1-2,
adica locuinte P+2 maxim se propune edificarea unor blocuri de P+7. In al
doilea rand, o parte din avizele care sunt depuse la dosar nu sunt pentru
aceasta adresa respectiv Fabrica de Caramida - Lacul Grivita, sunt pentru
Str. Laminorului nr.165 care este in zona, Tn aceasta situatie este avizul
Gospodarirea Apelor, Aeronautica si Ministerul Culturii si Cultelor. In al
treilea rand, zona respectiva pe care presupun ca o stiti, este o zona de
P+2, unde stradutele sunt Tnguste, de sase metri latime §i va dati seama ce
ar Tnsemna ca prin edificarea acestor blocuri s§ se adune acolo doua mii de
oameni care sa aiba.. sa ajunga s£ aflueze si sa deflueze acolo.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel Cristinel
Va multumim, este suficient!
Domnule arhitect-sef, avand Tn vedere c§ tot ne-ati dat adrese ca

dumneavoastra raspundeti de legalitate, va rog sa explicati consiliului
problemele ridicate, sau cineva de la directia de... Stati sa ne explice, Tl
ascultam imediat §i pe dansuL.Va rog frumos, ati vorbit, puteti sa mergeti,
nu mai ramaneti la microfon.

Domnule arhitect-§ef, va rugam sS lamuriti Consiliului General aceste
probleme tehnice pe care le ridica cetatenii.

Domnul Arhitect-Sef Gheorahe Patrascu
Deci, din punct de vedere legal este o documentatie corect Tntocmita,

sunt probleme de oportunitate §i... Deci, sunt planse anexe care
demonstreaza pe o zona mai mare avizul §i face parte din planul ata§at...
Deci, nu e... Avizele le-am verificat, sunt... Problema e ...

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumim!
Mai ramaneti un pic pentru ca vine §i domnul Milea Dan. Va rugam

frumos sa Tl introduceti Tn sala!

Domnul Arhitect-Sef Gheorahe Patrascu
Bun! Sa facem foarte bine diferenta Tntre ce e legal, ce e ilegal. Deci,

din punctul de vedere jjjeg l̂atiei, se permit aceste derogari. Sunt, Tntr-un
fel, constient ca locujo f̂i f5o^kjiemultumiti de o anumita interventie, dar
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asta se Tntampla Tn general, Tn orice fel de restructurare urbana. Pe de alta
parte, trebuie sa stiti ca totusj coeficientul de utilizare a terenului propus
este mic. Ele, planurile, sunt Tnalte, dar cu coeficient de ocupare al solului,
mic. Adica, cu mult spatiu verde. Pe de altst parte, este vorba de o
documentatie istorica pe care am fost obligati, prin modificarea legii, Tn
2012, sa o repunem Tn discutie.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Domnule Ramiro, ascultati-l pe domnul arhitect-sef, ca va lamureste!

Domnul Arhitect-Sef Gheorghe Patrascu
Deci, e vorba de o documentatie veche din 2006, care a avut

sincope, iar prin modificarea legii din 2012, am fost obligati sa o repunem
Tn discutia consiliului.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumesc!
Domnule Milea Dan, aveti 3 minute sa va adresati consiliului!
Va rog, ramaneti aici, domnule arhitect-sef! Eliminam suspiciunile.

Domnul Milea Dan
Buna ziua!
Reprezint Asociatia ,,Salvati cartierele Damaroaia §i Bucure§tii Noi".

Pe scurt: acest project depus pentru Fabrica de Caramida si Lacul Grivita
este distructiv, ilegal §i superficial Tntocmit!

,,Distructiv" este pentru ca aceste blocuri de P+7 sunt situate, practic,
Tn zona verde-tampon Tntre Lacul Grivita si zona protejata Bazilescu si
Bucure§tii Noi, zona de maxim P+2.

Jlegalitatea" acestei documentatii vine de la faptul ca P.U.Z.- ul care
se doreste a fi aprobat porneste de la un P.O.T. de 20% spre unul de 28%,
C.U.T-ul de la 0,7 la 1,3 §i regimul de Tnaltime de la P+2 la P+7, Tn
conditiile Tn care Legea nr. 1907 2013 specifics! foarte clar ca o modificare a
P.U.Z: ului poate fi facuta cu maxim 20%, o singura data.

Tn al doilea rand, partea de legalitate, vine de la avizele care Tnsotesc
acest P.U.Z. Deci, avem un certificat, un aviz de urbanism, nr. 5 din
04.03.2010, pe care scrie foarte clar: durata de valabilitate, 5 ani. Au trecut
5 ani, din luna martie. Avem avize care sunt date, 3 dintre ele, dintre care
de la Cultura §i de la... ce permite?
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Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
La microfon, va rog frumos, adresati-va si... ca nu se TnregistreazS.

Domnul Milea Dan
Deci, avem avize pentru alta adresa. Deci, avem Fabrica de

Caramida §i avem 3 avize date pentru B-dul Laminorului nr. 165. Domnul
arhitect spune ca este aceeasi adresa, ca s-au schimbat...

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va rog sa va^ adresati consiliului fara sa faceti comentarii! Au trecut

cele 3 minute, da? Incheiati, va rog!

Domnul Milea Dan
In al treilea rand, se pune problema cum a trecut aceasta zona verde.

Ea, la momentul P.U.G.- ului Tn anul 2000, era zona V3. Cum a trecut Tn
zona L1-D? In baza carei legi?

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Am Tnteles. Multumim!
II vom lasa pe domnul arhitect set sa raspunda\i avut 3 minute.

Dumneavoastra intrati Tn comentarii cu noi. Domnule arhitect-sef, va rog sa
raspundeti pe scurt acestor probleme de legalitate ridicate de cetatenii
Bucuresti-ului!

Va multumesc!

Domnul Arhitect-Sef Gheorqhe Patrascu
In ce priveste avizele de... Certificated, de fapt... Au plan§e anexe

care indica zona respectiva §i repet: este o documentatie din 2006, este
repusa Tn baza legii din 2012, deci nu poate fi pusa Tn discutie acea
prevedere legala care este ulterioara, privind 20%. Deci, legea era foarte
clara, trebuie repusa Tn discutie, Tn conditiile Tn care a fost elaborat acel
aviz.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Deci, Tndeplineste conditiile de legalitate.

Domnul Arhitect-Sef Gheorqhe Patrascu
Din punct de vedere... deci, nu ma exprim pe oportunitate, pe

moralitate, pe imoraliJate.̂ B^Dunctul de vedere strict al dosarului legal si
din punct de vedere^erWc./v 5s

* // v. j ~**—' ~~^-_
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Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumim, domnule arhitect §ef!
Va rog sa nu plecati, s3 ramaneti, ca poate mai avem si alte Tntrebari

de pus. Raman solidar sa-mi dati plansele la avizele care Tnsotesc
documentatia de urban ism.

Va rog, domnule Olteanu!

Domnul Consilier Olteanu Cristian-Marian
Multumesc!
Intrucat $'\u §i toti colegii nostri am primit mai multe sesizari in afara

celor doua persoane care au venit astazi, privind acest P.U.Z., grupul
Partidului National Liberal se va abtine de la vot la aceasta sedinta §i vom
cere sa vina toate persoanele interesate sa avem o dezbatere Tri care sa
vedem cu adevarat daca este oportun sau nu acest P.U.Z.

Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumesc!

Supun la vot proiectul de hotarare.
Punctul nr. 19 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

aprobarea documentatiei de urbanism P.U.Z. - Fabrica de Caramida -
Lacul Grivita, sector 1, Bucuresti.

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 28
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul nr. 20 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Botorani nr. 6A - 6B, sector
5, Bucuresti.

Cine este pentru? 26 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
5 voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Punctul nr. 21 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea documentatiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal - Str.
Drumul Padurea Neagra nr. 18 - 20, sector 1, Bucuresti.

Cine este pentru? 26 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
9 voturi.

Acest proiect ̂ t ^ r a r e a fost adoptat.



Punctul nr. 22 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu PUD - Interventii urbanistice
Tn zona centrala a Capitalei, Detaliul 4.1 si 4.2 - Realizare accese auto
sj pietonale suplimentare Tn parcaj subteran Intercontinental.

Cine este pentru? 30 de voturi, TmpotrivS? 0 voturi, abtineri?
3 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 23 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu PUD - Str. Panciu nr. 42B,
sector 1.

Cine este pentru? 32 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
4 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Va rog sa introduce!! Tn sala pe doamna Marina Echeriu.

Suntem la ultimul punct pe ordinea de zi.
Punctul nr. 24 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

aprobarea Planului Urbanistic Zonal PUZ - Str. Mantuleasa nr. 7-9,
sector 3, Bucuresti.

Poftiti, doamna, la microfon aici!
Aveti 3 minute sa va adresati Consiliului General!
Va rog s2 nu intrati Tn dialog cu membrii consiliului!
Multumesc!

Doamna Marina Echeriu
Buna ziua!
As. vrea sa va rog sa nu aprobati acest P.U.Z. §i sa nu aprobati

construirea pe locul fostei §coli Mantuleasa, la care a Tnvatat Mircea Eliade,
a unei construct hibride care comporta functiuni care sunt improprii zonei,
cum ar fi comertul §i birourile. in primul rand pentru c§ strada nu mai
suportS Tn momentul de fat§ o cantitate mare de masjni, ea este Tn
momentul de fata deja un canal de circulate, locuri de parcare nu sunt;
aceasta constructie presupune 6.000 mp construiti cu 104 locuri de
parcare, asta ar Tnsemna ca nu mai avem nici un fel de circulate pe
aceasta strada. De asf rr̂ rma. este vorba de o zona de traditie §i de un loc
de traditie care a^Jr̂ b,uL§a Jik macar respectat. Persoanele care vor sa
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construiasca aici, firma care vrea sa construiasca aici, nu respecta nici
macar unul dintre indicii urbanistici ai zonei. Este vorba de o zona
protejata, Tnaltimea maxima de constructie este 13 m, C.U.T - ul §i P.O.T.-
ul sunt date Tn lege. Persoanele care vor s§ construiasca aici vor sa
construiasca 25 m Tnaltime, adica dublu. Ei spun P+5, este echivalentul
unui P+7. Verdeata din zona este... poluarea este imensa datorita
traficului, avem nevoie de verde; iar pentru noi, cei care locuim Tn zona,
calitatea vietii s-ar reduce imens. Se Tncearca o gentrificare a acestei zone
§i cei care locuim, locuitorii acestei zone, nu suntem de acord pentru ca
proprietatile noastre ar pierde din valoare imens. Asta am avut de spus.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumim!
Domnule arhitect-§ef, va rog sa va adresati consiliului §i sa ne

explicati cum este cu ilegalitatea indicatorilor urbanistici care se afla in
acest P.U.Z.

Domnul Arhitect-Sef Gheorghe Patrascu
Deci, nu va voi propune sa votati, nici sa nu votati.
E un project foarte vechi. Nu ne simtim Tn niciun fel responsabili de

disparitia §colii, cine a facut tranzactia acum 15 ani, din ce motive s-a
demolat, cum s-a demolat acea §coala.

Pe de alta parte, doamna are dreptate Tntr-o anumita privinta -
statutul zonei, dar tot ce se propune este legal si vreau sa va spun ca s-a
negociat timp de vreo 5 ani de la Tnaltimea propusa de vreo 17 etaje pana
la aceasta dimensiune, pe care a acceptat-o beneficiarul. Pe de alta parte,
el are un drept de folosintS a terenului, dreptul de construire. Deci, nu
putem sa Tl limitam decat prin procedee legale, care ar fi, Tn acest moment,
probabil, votul.

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Sa Tnteleg ca §i la P+17 §i la cat solicits era legal din punctul de

vedere al Tnaltimii constructiei?

Domnul Arhitect-Sef Gheorghe Patrascu
Deci, Tn acel moment nu avea aviz din partea primariei generale. E o

poveste mai veche, nu §tiu daca are... eu pot sa v-o povestesc.



Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Domnule arhitect-§ef, mutand problema tehnica la dumneavoastra,

raspundeti ,,P.U.Z.- ul este legal". Vorbim de oportunitate aici.

Domnul Arhitect-Sef Gheorghe Patrascu
Din punct de vedere tehnic sj legal, este corect!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Nefaceodeosebita...

Domnul Arhitect Sef Gheorqhe Patrascu
Din punctul de vedere al oportunitatii, nu ma pronunt!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumim!
Domnul Pieptea!

Domnul Viceprimar Pieptea Cornel
Multumesc, domnule pre§edinte!
Tntrucat exista mai multe sesizari ale cetatenilor din zona, pana cand

nu vom analiza toate aspectele semnalate Tn detaliu, grupul P.N.L. nu va
vota acest project. Astazi nu vom da un vot favorabil. Dupa ce vom analiza
toate elementele prezentate, vom analiza si vom decide daca va fi cazul sa
aprobam.

Multumim!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Multumim!

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Nici grupul P.S.D. nu voteazS acest project!

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va supun la vot ultimul project de hotarare.
Punctul nr. 24 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind

aprobarea Planului Urbanistic Zonal PUZ - Str. Mantuleasa nr. 7-9,
sector 3, Bucuresti.

Nu mai puteti, domnule Rizoiu, suntem Tn procedure de vot!
Va las sa luati cuvantul dupa.
Cine este pejfffu^ /?..{V^Va rog sa numarati voturile.
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Va aduceti aminte, domnule Ramiro, de procedura de vot, cum am
facut asa vreo 6 luni, ca m-a durut ficatul?

Va las sa spuneti care este motivul. Spuneti!

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Nu sunt Tndeplinite conditiile, sub nici un fel de forma, legate de acest

project. Deci, grupul nu voteaza datorita faptului ca nu sunt argumentate §i
nusunt...

Domnul Presedinte de sedinta Deaconescu lonel-Cristinel
Va multumim, domnule consilier!
Inca o data: supun la vot ultimul project de hotarare.

Punctul nr. 24 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal PUZ - Str. Mantuleasa nr. 7-9,
sector 3, Bucuresti.

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 35
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Declar §edinta Tnchisa!
Va urez o zi minunata!

§edinta ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucuresti s-a
Tncheiat la ora 16.20.

PRESEDINTE DE SEDINTA,

Deaconescu lonel-Cristi

Redactat:
DancS Emanue,
Titiri§cd Gabriel.

SECRETAR GENERAL AL
MUNICIPIULUI BUCURESTI,

TudojiToma
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